
Bestyrelsesmøde 
2024.11.03 klokken 17.00 – 20.00 
 

Afholdes på LBO 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Ok 

2. 

 

Nyt fra elevråd, 

medarbejdere og 

ledelse.  

Elevrådet:  

Der er meget proppet i garderoben. Forslag om at Jupiter 

kommer først ud og først ind.  

Det kunne også være Mars. Der er rigtig mange børn på 

Mars.  

Det bliver taget op på et lærermøde.  

Der er fortsat udfordringer med toiletterne. Der er 

beskidt Og meget papir. 

Der bliver lavet en lille film om hvordan ” man ” skal begå 

sig på toiletterne. 

Skoleudflugt. Forskellige forslag. Der er bestemt ikke 

ønske om kunstmuseum.  

Elevrådet kommer med forslag og så kommer det på 

lærermødet.  

Fællessamling. Ønske om at være med til at bestemme 

sangene. Og få tid til at lege sammen på tværs af 

årgangene. Det er godt at have BHV med, men søskende 

kommer til at fylde lidt meget nogle gange. 

Per fortæller, at lærerne kommer til at evaluere det inden 

så længe.  

 

 

Dagtilbuddet. 

Optaget af modtagelse af Mette og nye arbejdsgange. 

Overgang til skole. Kometen er ved at være klar til at blive 

Raket. Alle børn er pt. Indskrevet. Der er stadig være snak 

om evt. børn, der skal skoleudsættes.  

Per sender et skriv ud om overgangen til skolen. 

Introduktion af Sofie mm.  

Vuggestuen er stadig ved at modtage nye børn. Der er ved 

at falde ro på de sidst ankomne, der kommer nye igen til 

april. Ellers er de optaget af påsken og foråret.  

 

Skoledelen. 

2 klasserne har lavet trivselsundersøgelse.  



Vi kan se på en samlet klasse. Ikke på enkelt individ 

Der skal laves gavlmaleri i for forbindelse med fælles 

billedkunst dag.  

”den lille prins” bliver det næste tema.  

Vi har haft besøg af nogle fra ungdomsskolen, som har  

faciliteret brugen af vores nye maskiner til skolebrug.  

Skoleleder. 

Olga har ringet rundt/skrevet rundt for at få besked om 

planlægning af sommerferien.  

Skolebestyrelse sender gerne besked ud om 

nødvendigheder om tilmeldinger.  

Olga fortæller om børneantallet i vug og bhv. Det er 

rimeligt stabilt.  

22 ansatte i dagtilbud/køkken.  

Olga syntes, det går stille og roligt fremad med at lære 

organisationen at kende - aftaler om det ene og det 

andet.  

Glad for den nye kontorplads.  

Der er nye arbejdsopgaver, som skal læres.  

Arbejdsplaner fylder en del. Det er meget normalt at det 

giver lidt uro i personalegruppen 

Per: 

Der er stadig arbejde at gøre i forhold til at blive en 

ledelse.  

Der er sygemelding på skolen, men det er blevet løst på 

bedste vis af de øvrige lærere. Vedkommende er på vej 

tilbage.  

Indkøb af møbler til et godt læsemiljø. Der er ved at få en 

aftale i hus for at finde det rigtige.  

Fondsansøgning er sendt afsted, både en lærer og Viggo 

har været gode til at bakke op.  

PPR - oplever at det er godt at komme i landsbyordningen.  

De melder godt tilbage om at kunne være med i 

forbyggende miljø.  

Per er på kursus (selvudviklingen i forhold til ledelse) og 

det er meget spændende i forhold til lederrolle.  

Olga skal også på kursus. 5 modul i ledelse.  

Bestyrelsen ønsker mere viden om hvordan personalet 

har det i SFO og KLUB  

3. Evaluering af 

dialogmøde 

Det vi sigte efter - det var også det vi fik.  

Det var en mega succes.  

Der var god opbakning, men også mange som udeblev. 

Det kan vi overveje, hvordan vi kan tage højde for anden 

gang.  



Vi har fået en god historie og en rigtig god eftermiddag 

Der er stadig gode historier og forældre bruger det.  

Vi skal udnytte trivselsforældrene mere til at reklamere 

for sådan en aften.  

 

4. Fremlæggelse af 

budget 

Budget er 

vedhæftet 

Jule, Anette og Per har gennemgået budgettet. Vi får en 

Pixi udgave. Der er 2. mil. afleveret til fællesordningen 

ejndomscentret. 

Det ser fint ud, vores økonomi ser ok ud.  

Skolen er der, hvor det ser bedst ud. Der bliver indkøbt på 

flere forskellige områder.  

IT, Lego og andre ting.  

Der skal være opmærksomhed på at alle pengene ikke 

kanaliseres fra skole til dagtilbud.  

Der skal være obs., hvordan der bygges til eller hvad der 

skal være af løsninger fremadrettet i dagtilbuddet for at 

være af løsninger.   

OBS på elevtallet i skolen også.  

SFO - der er også fin økonomi. Der kunne godt bruges lidt 

ekstra hænder. Der er mange børn.  

Dagtilbud: forventet underskud på 180.000  

Underskuddet fra sidste år, er så nedsat lidt. Midlerne 

bliver brugt. 2 børn der stopper.  

Køkken har givet et lille underskud. Men det er inden for 

rammen.  

Der er fast køkkenmøde, hver 14s dag. De er frem til 

sommerferie forsat 3 nogle dage og det er godt givet ud, 

for at kunne afvikle afs. og ferie. Og i forbindelse med 

ferien.  

Line kommer med til næste personalemøde i dagtilbud 

5.  Status dagtilbud 

• tilsyn 

Der har været tilsyn, uanmeldt.  

Der var mange gode observationer.  Der er ingen 

bekymringer, men vi kan altid blive bedre og vi fik ros for 

meget af vores pædagogiske arbejde. 

Vi arbejder videre med. 

1. Narrativer vedr. normeringen 
2. Involvering af børnene gennem dialog 
3. Gribe og bygge videre på børnenes initiativer 

 
Personalet er orienteret. Ledelsen har lavet en 
handleplan, som bliver præsenteret i personalegruppen.  

6. Valg til bestyrelsen Annette træder ud. Så der skal vælges en ny sup.  



Der er valg til 

bestyrelsen her i 

foråret 

Lærke er på valg og stiller ikke op igen.  

Lea er på valg. Lea stiller op igen 

Julie er på valg. Julie stiller op igen.  

Opgaver : 

1. Per tjekker op på regler og ref. ( Helle og Per sørger for 
at styre processen. Jonas er også med. 

2. Dato for opstillingsmøde.  
3. opslag til forældre om opstilling 
4. opstillingsmøde ( hvem deltager) 

7. Pædagogisk dag – 

bestyrelsens røde 

tråd 

Det var en rigtig god eftermiddag- Det var godt styret. Alle var 

meget med på arbejdet og vi fik en rigtig god afslutning med en 

sang.   

8. 4 - 

skolesamarbejdet 

Der har været bedre overlevering og opfølgning af de initiativer 
som de enkelte skoler har haft på enkelt elever.  
Niels Ebbens skolen følger de samme principper, fremadrettet. 
Da det har givet gode erfaringer.  
Niels E. Prioritere at bruge deres vikardækning i indskolingen, 
så eleverne fra 7 klasse kan opleve at sidde alene.  
 

9. Tilfredshedsunders
øgelse 
Per fremlægger 
centrale pointer på 
mødet  

Udsat 

10. Minimumsnormeri

nger 

Ledelsen giver 

status på arbejdet 

med 

minimumsnormerin

ger.  

Udsat 

11. Evt.  

12. Punkter til næste 

møde 

 

 
 
 

Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj  
  

Måned  Faste punkter  2023-2024 Årets punkter  

August onsdag 2023.08.23 
  

Nyt fra elevrådet  Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)  



Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Årshjul revideres  

  

September torsdag 2023.09.28 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Procesplan for arbejdet med 
nye principper 
Udvalg der kigger budget 
nedsættes 
  

Forberede dialogmødet til 
februar 
Struktur dagtilbud + skole 

Oktober mandag 2023.10.30 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Trivselshandleplaner 
 

Arbejde med bestyrelsens 
tema 
 
Opfølgning på dialogmøde med 
politikerne 5. Oktober 
 
Nationale overgangstest 
 

November tirsdag 2023.11.28  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme. 
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.   
”Rigets tilstand – økonomi” 
  

Struktur dagtilbud + skole 
 
Oplæg om KVALid 
 

December onsdag 2023.12.13 
  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Julefrokost, halvt møde  

Meddelelsesbogen 
Oplæg om KVALid 
 

Januar torsdag 2024.01.18 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Forberedelse af dialogmøde 
februar.  
 

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og personale  
  
Årlig skoleudviklingssamtaler. 
 
Struktur dagtilbud + skole 
 
 

Februar torsdag 2024.02.22 
  

Dialogmøde med forældre 
og personale  
  

  

Marts mandag 2024.03.11 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Regnskab-budget fremlægges  
Evaluering af dialogmøde 

Forberede valg til bestyrelsen  
 
Opdatering på arbejdet med 
bestyrelsens tema 
  



  

April tirsdag 2024.04.23 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Timefordelingsplan  

Struktur dagtilbud + skole 
 

Maj onsdag 2024.05.22  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
 

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed i 
dagtilbuddet 
   
  

Juni torsdag 2024.06.20 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af trivselsdata 
for skoledelen, elever.   
Ny temaer til det kommende 
skoleår.  
Navne sættes på medlemmer 
til næste skoleårs 
forældremøder.  
Ny skolestruktur  
 
 Sommerfrokost, halvt møde  
 

 

 

 

 


